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1.  Puheenjohtaja Kari Ylinen avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleiksi.  
  Ylinen totesi, että koska osanottajia on vain neljä, kokouksessa  ei tehdä päätöksiä, ja 
  kokouksen kulusta tehdään vain muistio. 
 
 
 2  Keskusteltiin yleisestä kokouksesta. Sihteeri ilmoitti, että ei ole vielä tehnyt  
  kokouksen muistiota. Todettiin yleisen kokouksen sujuneen hyvin, kokouksssa tuli 
  myös ideoita laivarannan kehittämiseen. 
 
 
3  Keskusteltiin laivaranna tilanteesta, Nina Sarvana-Salmela esitti, että   
  mökkiläisneuvoston edustajan pitäisi olla laivarannan suunnittelutyöryhmässä. Asia 
  tullaan esittämään loppukesän kuluessa suunnittelutyöryhmän kokoonpanosta  
  päättäville. 
 
 
4  Keskusteltiin kunnassa meneillään olevista jätevesihankkeista. Antti Jokela esitelmöi 
  jätevesien käsittelyn paisuttelusta haja-asutusalueilla. 
 
 
5  Keskusteltiin Ruovesi-lehden kirjoitustilanteesta. Antti Jokela ilmoiti, ettei ole  
  ehtinyt vielä paneutua asiaan. Nina Sarvana-Salmela kertoi kirjoittavansa Ruoveden
  matkailun kehittämisestä, erityisesti Sarvana-Salmelaa on huolettanut Muroleen  
  kanavakahvilan huono hoito. Myös Kalela on nähtävyys, jonka soisi olla avoinna 
  yleisölle kesäisin. 
 
  Kari Ylinen kehui erityisesti Jussi Kullan kirjoitusta Halvetinkolusta. 
 
 
6  Kari Ylinen esitti, että hänelle tulisi mahdollisuus päästä suoraan lukemaan  
  mölkkiläisneuvosto.fi -postin, Vesa Leinonen selvittää asiaa kunnan   
  mikrotukihenkilö Marko Mauraselta. 
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7  Päätettiin pitää seuraava kokous lauantaina lauantaina 3.10.2009 kello13:00 alkaen 
  kunnantalon valtuustosalissa. 
 
 
8  Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 13:40 
 
 
 
 
 
  Muistion vakuudeksi 
 
 
  Kari Ylinen     Vesa Leinonen 
  puheenjohtaja     sihteeri 
 
 


